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Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 11-apr-23 

Vragensteller   De heer W. van Lenthe van GB 

Agendapunt/onderwerp 3. Ervaringen en ontwikkelingen opvang vluchtelingen/statushouders 

Eenheid   Publieksdienstverlening 

Contactpersoon  Jos Elshof 

Contactgegevens  j. Elshof@dalfsen.nl 

    0529 488388 

 

Technische vragen : 

1. Wat is het voor of nadeel als je als gemeente kiest voor een normbedrag of de werkelijke kosten? 

Antwoord: 

Het voordeel van de keus voor een normbedrag ten opzichte van werkelijke kosten is dat jij kiest 

voor een eenvoudig verrekenstelsel, hetgeen minder administratieve lasten en minder 

administratieve controle met zich mee brengt. Bijkomende effect is dat jij vergoeding vanuit het 

normbedrag hoger uitvalt dan de werkelijke kosten, waardoor jij in staat bent een reserve op te 

bouwen voor toekomstige tegenvallers. 

  

2. Gemeenten en provincies geven extra prioriteit aan versneld beschikbaar stellen van locaties en 

gereedmaken voor bebouwing, bijvoorbeeld flexwoningen. Hoe denkt u dit te doen met krapte aan 

mankracht, materiaal en met het huidige stikstofbeleid?  

Antwoord:  

Door te focussen op wat wel kan. Denken vanuit mogelijkheden in plaats van onmogelijkheden.  

  

3. Hoe denkt men bij eventuele uitbreiding de komende tijd aan extra personeel en beveiliging te 

komen? 

Antwoord: 

Tot op heden hebben we de opvang kunnen regelen met inzet van voldoende personeel en 

beveiliging. Dat sterkt ons in het vertrouwen om ook in de nabije toekomst te kunnen beschikken 

over voldoende personeel en beveiliging. Er zijn wel enkele terreinen, waarbij we zorgen hebben 

over voldoende ondersteuning. Daarbij denk ik bijv. aan voldoende medische zorg (huisartsen). We 

besteden aandacht aan deze aspecten, evt. in samenwerking met de regio.  

 

 


